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Emne: Høyringsmerknad fiberutbygging 
 
Jeg ønsker at Beitingen/Rotevikshaugen blir vurdert for fiberutbygging. I dag har vi en maks kapasitet på 
5Mbit nedlasting og 500Kbit opplasting. Dette medfører en del utfordringer i forbindelse med arbeid 
hjemmenfra spesielt siden jeg ofte jobber mot USA på kveldstid med bruk av livemeeting applikasjoner. 
 
Hilsen 
Terje Svendsen 


